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Są pieniądze na prawie 3 tysiące instalacji, ale do tej pory
złożono nieco ponad 1000 wniosków

Do posłuchania: wywiad w Radiu Reszów z Damianem Kosiarskim  – wicedyrektorem
Stowarzyszenia Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego

https://www.radio.rzeszow.pl/wiadomosci/6311/damian-kosiarski-malo-chetnych-na-dofinans
owanie-paneli-fotowoltaicznych

Załączniki:

Brak załączników

https://www.radio.rzeszow.pl/wiadomosci/6311/damian-kosiarski-malo-chetnych-na-dofinansowanie-paneli-fotowoltaicznych
https://www.radio.rzeszow.pl/wiadomosci/6311/damian-kosiarski-malo-chetnych-na-dofinansowanie-paneli-fotowoltaicznych

